



Certificat

Certificate

N° 2014/64845.1

AFNOR Certification certifie que le système de management mis en place par :
AFNOR Certification certifies that the management system implemented by:

RECYCLEA

pour les activités suivantes :

for the following activities:

ORGANISATION DE COLLECTE, AUDIT TECHNIQUE DE MATERIEL INFORMATIQUE, SMARTPHONES ET TABLETTES, EFFACEMENT DE DONNEES SECURISEES, MASTERISATION, RECONDITIONNEMENT ET REMISE A DISPOSITION, TRACABILITE DU DEMANTELEMENT ET DU RECYCLAGE ET/OU VALORISATION.

OFFRE PACKAGEE GREENELLE BOX®.

COLLECTION ORGANIZATION, TECHNICAL AUDITING OF COMPUTER HARDWARE, SMARTPHONES AND TABLETS. SECURE DATA ERASING, COMMISSIONING, REFURBISHING AND DELIVERY, DISMANTLING AND RECYCLING AND/OR RECOVERY TRACEABILITY. GREENELLE BOX® WEEE MANAGEMENT SERVICES.

a été évalué et jugé conforme aux exigences requises par :

has been assessed and found to meet the requirements of:

ISO 9001 : 2008 - ISO 14001 : 2004

et est déployé sur les sites suivants :

and is developed on the following locations:

Rue Michel Faye ZAC de Maupertuis ZAC DE MAUPERTUIS FR 03410 DOMERAT

Le détail des activités et sites certifiés par norme est mentionné sur les certificats suivants :

The description of certified activities and locations per standard is mentioned on the following certificates:

Certificat ISO 9001 : 2008 n° 40646

Certificat ISO 14001 : 2004 n° 40645

Ce certificat est valable à compter du (année/mois/jour)
This certificate is valid from (year/month/day)

2014-10-29

Jusqu'au
Until

2017-10-29



Accréditation COFRAC n° 4-0001, Certification de Systèmes de Management, Portée disponible sur www.cofrac.fr.

COFRAC accreditation n° 4-0001, Management Systems Certification, Scope available on www.cofrac.fr.

Organisme certificateur / *Certification body* : AFNOR Certification
11, rue Francis de Pressensé 93571 La Plaine Saint-Denis Cedex

AFAQ est une marque déposée. *AFAQ is a registered trademark.*